



**Protokoll nr 3 fört vid ordinarie styrelsemöte
Mellansvenska avdelningen söndagen den 26 mars 2023
kl. 19.30 via Teams.**

Närvarande:

Christina Sohlman ordf.
Cecilia van der Meulen
Sussi Broman
Marthe Norström
Carina Enberg
Aime Ambrosen per telefon
Eva Alexandersson per telefon
Anna Malmström (adjungerad kassör)
Mia Borg
Caroline Arogén Lundqvist

Anmält förhinder:

- § 26 **Mötets öppnande**
Ordförande Christina Sohlman öppnade mötet och hälsade alla välkomna.
- § 27 **Val av sekreterare för mötet**
Till sekreterare för mötet valdes Cecilia van der Meulen.
- § 28 **Fastställande av dagordning**
Dagordningen fastställdes.
- § 29 **Val av justerare**
Till att utöver ordförande justera dagens protokoll valdes Sussi Broman.
- § 30a **Tidigare protokoll/beslutsuppföljning**
Protokollet läggs till handlingarna.
- § 30b **Beslut fattade mellan möten**
Styrelsen har enhälligt beslutat inköp av ett nytt elverk.
- § 31 **Ekonomi/inköp**
Anna Malmström, adjungerad kassör, föredrog det ekonomiska nuläget.
Beslutet om att byta bank (protokoll 9 2022) diskuteras och styrelsen enas om
att ordförande Christina Sohlman, adjungerad kassör Anna Malmström och
adjungerad kassör CS Sus Gustafsson ska diskutera frågan ytterligare.
Frågan bordläggs i väntan på detta möte.
Styrelsen beslutar enhälligt att en nya skrivare ska köpas in.
- § 32 **Utställning**

Historik

Eskilstuna, många anmälningar annars inget särskilt att rapportera.

Kommande

Gimo och Gubbängen står på tur och till båda utställningarna behövs det funktionärer vilket kommer att sökas bl.a. på Facebook.

§ 33a

Aktiviteter/utbildning/PF

Verksamhetskonferens 25–26 februari var mycket bra, givande diskussioner om vår verksamhet, bl.a. om relationen mellan Verksamhetskonferensen och PF. Mia Borg har varit på CUA utbildning i Vänersborg som även den var mycket givande och bra.

Webinariet i tre delar med Lotta Sandell gick alldeles lysande bra och var mycket uppskattat av de medlemmar från hela landet som kunde beredas plats. Repris kommer under hösten.

Vi har i skrivande stund inte fått några återbud alls ifrån delegaterna till årets PF.

§ 33b

Verksamhetskonferensen 2023

Verksamhetskonferensen för sektioner och ombud planeras 26 april via Teams kl. 19.00. En ”save the date” kommer att läggas ut på FB.

§ 34

PudelNytt/Hemsidan/Kalendern/Facebook

Nästa deadline är för PN är 15 maj, styrelsen uppmanas komma in med bilder och reportage så tidigt som möjligt. Hinner vi manne få med något om Gubbis? Ett arbete om ny hemsida är påbörjat, tanken är att vi ska ha en stor hemsida för SPK från vilken det går länkar till övriga sidor inom klubben.

Vi behöver gå igenom vilka som står som kontaktpersoner på hemsidan, styrelsen uppmanas av Carina Enberg att kontrollera att allt är korrekt.

Facebook är uppdaterad så långt det går, de har själva bytt layout vilket har blivit försvårande för dem som är administratörer.

§ 35

Inkomna skrivelser

för tiden 2023-01-06 tom 2023-03-24

1. Lotta Hallberg Protokoll 13-22 (20230111)
2. Lotta Hallberg Protokoll 14-22 (20230111)
3. Lena Petri Regler gällande publicering av digital katalog (20230118)
4. Anna Lindh re: Regler gällande publicering av digital katalog (20230118)
5. Stefan Mörk Inbjudan till verksamhetskonferensen 25-26 feb (20230111)
6. Lena.Petri fwd: Remiss angående junior- och veteranchampionat (20230112)
7. Lena.Petri Regler gällande publicering av digital katalog (20230118)
8. Arbetandepudlar Sökes fler engagerade i kommittén för arbetande pudlar (20230124)
9. Lena.Petri fwd: Anvisningar om exteriörbedömning 2023

- (20230124)
10. Stefan Mörk Glöm inte att anmäla till verksamhetskonferensen (20230126)
 11. Malin At Fjell Jag önskar återkoppling-SPK förtjänsttecken (20230128)
 12. Sonja Hagelberg Utdrag ur SKK-protokoll till SPK CS möte 07 feb (20230203)
 13. Lena Petri fwd: Inbjudan till utbildning av Certifierad utställningsarrangör (20230203)
 14. Lena Petri fwd: Auktorisationer exteriördomare (20230203)
 15. Lotta Hallberg SPK nr 15 protokoll (20230208)
 16. Sus BR&RR per 230131 (20230208)
 17. Kicki Nielsen styrelse protokoll 1-3 2023 (20230214)
 18. Byman Elin Pudelfullmäktige till Uppsala (20230220)
 19. Katarina Åkermo SPK Västra Protokoll 1-2 2023 (20230220)
 20. Christer Färegård Tips om hjälp med vår valp (20230228)
 21. Lena Petri re: 2023 och priser från Svedea (20230302)
 22. Madeleine Bergendahl Tack!! (20230303)
 23. Sonja Hagelberg Utdrag ur SKK-kommittéers protokoll till SPK CS möte 07 mars (20230303)
 24. Lena Petri Namn och adresser till Svedea (20230303)
 25. Maritha Östlund re: Årsmöte 2021 Svenska Pudelklubben (20230303)
 26. Cecilia Hörnlund re: Namn och adresser till Svedea (20230304)
 27. Jeanette Dahlbom Medlem (20230306)
 28. Sonja Hagelberg Uppdaterat utdrag av SKK-protokoll för SPK CS möte 07 mars (20230307)
 29. Sonja Hagelberg Åsså var det protokollsutdraget också (20230307)
 30. Susanne Gustafsson SPK-M Sthlm BR&RR per 230228 (20230308)
 31. Lena Petri Hej och varmt välkomna till 2023 års pudelfullmäktige (20230308)
 32. Lena Petri re: Hej och varmt välkomna till 2023 års pudelfullmäktige (20230308)
 33. Lotta Hallberg SPK protokoll nr 2-2023 (20230308)
 34. Vice ordf. SPK Norra re: Namn och adresser till Svedea (20230320)
 35. Tage Lajirnsdotter Minnesanteckningar från Stockholmssektionen (20230322)
 36. Anna Johansson Minnesanteckningar från vår verksamhetskonferens (20230324)

Vi har tagit emot och läst inkomna skrivelser samt besvarat vid behov.

§ 36a

Rapporter

Stockholm har haft översvämning i lokalen i Gubbängen, hela köksdelen har fått svåra skador och behöver bytas ut.

Dessutom har en stamspolning i fastigheten gjort att ett av rören i taket i köket har brustit och allt är nu täckt av svart ”klägg”.

Vi avvaktar i nuläget av vad Familjebostäder själva kommer fram till i sin undersökning först därefter tar vi nästa steg.

§ 36b **Sektioner, ombud och BPH**

Inget att rapportera.

§ 37 **Övriga frågor**

Aime Ambrosen tog upp de nya utseendet på ”Köpa Hund” och uppmanar styrelsen att sätta sig in i det nya utseendet.

§ 38 **Nästa möte**

Nästa styrelsemöte bestäms till söndag 07 maj kl. 19.30 via Teams.

§ 39 **Avslutning**

Ordförande avslutade mötet.

Vid protokollet

Cecilia van der Meulen

Justeras av

Christina Sohlman

Sussi Broman

§